
ZÁPIS AKADEMICKÉHO SENÁTU SLEZSKÉ UNIVERZITY 
103. zasedání – 12. 2. 2002 

 
Přítomni: Vaněk, Franěk, Šaur, Vojtal, Horák, Sikorová, Kolář, Kříž, Křivá 
Omluveni: Godulová, Sedlář 
Hosté: Jirásek, Babničová 
 
Program: 
 
1. Ekonomické záležitosti 
Zpráva o hospodaření a činnosti za rok 2001 a záměry pro rok 2002 Vzdělávacího centra 
v Krnově 
2. Různé 
 
Dr. Vaněk přivítal přítomné senátory a seznámil s programem dnešního zasedání. 
 
Ad 1): 

Ekonomické záležitosti 
 
- Rektor objasnil důvod předložení materiálu z VC Krnov. Přehled o činnosti a ekonomických 
záležitostech. Předáno slovo PhDr. Babničové.  
 
- Dr. Babničová seznámila senátory s hospodářským výsledkem za rok 2001 (zisk). Dále 
hovořila o činnosti VC za rok 2001 – školení pracovníků veřejné správy, 14 týdenních kurzů. 
Podala informace o dokončení počítačové učebny, o provedené inspekci z Institutu pro místní 
rozvoj Ministerstva vnitra, o navázání spolupráce s Euroregionem Praděd, o dobré spolupráci 
s Úřady práce Bruntál, Jeseník, Opava, a o personálním zabezpečení. 
V dalším vstupu informovala senátory se záměry VC v roce 2002 - školení pracovníků veřej. 
správy, o možnosti financování z dotací měst (Krnov – účelová částka na dovybavení pokojů 
a učeben), zakázkové kurzy (konference historiků, Matice slezská a další akce), o přidělení 
účelových prostředků ze státní dotace ve výši 600 tis. Kč na opravy objektu – topení, ohřev 
vody, rozvody, měření energií – v řešení investiční oddělení SU Koncem roku 2001 padlo 
rozhodnutí, že Dr. Babničová převezme celý areál Krnov - jediná jednotka v Krnově. 
Rozpočet bude předložen v co nejkratší době.  
 
Proběhla diskuse 
- Dr. Vaněk - ke zprávě o hospodaření VC se bude AS SU vracet při zprávě o hospodaření SU 
za rok 2001 a při schvalování rozpočtu SU na rok 2002.  
- Doc. Šaur - kladné stanovisko k existenci VC, v souvislosti sloučení VC s kolejemi, chybí 
bližší údaje o zajišťování vzdělávacích akcí (výuka je řízena Institutem pro místní správu 
MV. Dr. Babničová výuku garantuje, oslovuje lektory). 
 
- Dr. Kolář – vyslovil pozitivum a důvěru v Dr. Babničovou, záruka funkčnosti VC Krnova, 
perspektiva v budoucnu. Připomínky na havarijní stav, nutné opravy a údržba, doporučení na 
nápravu.  
 
Návrh usnesení 
AS SU bere na vědomí Zprávu o hospodaření a činnosti za rok 2001 a záměry pro rok 2002 
VC v Krnově. 
AS SU materiál schválil bez připomínek. 



Ad 2): 
Různé 

 
- Rektor podal informace o hospodaření SU za rok 2001 – mírný přebytek po sečtení všech 
činností – 318 tis. Kč, nedošlo ke skluzu, velmi úspěšné hospodaření. V průběhu minulého 
roku SU získala značné množství finančních prostředků navíc. Rok 2002 – optimističtější, na 
Kolegiu rektora byla řešena pravidla rozpisu.  
 
rok    2001   2002 
KaM    15.578   16.113 
Nesp. výzkum   4.970   4.949 
Vzdělávací činnost  99.269   121.059 
 
Podstatné navýšení finančních prostředků, vyjasněny principy rozdělování, rozpis bude 
probíhat do konce tohoto týdne, poté součásti sestaví své rozpočty a pak bude zpracován 
rozpočet SU a předložen ke schválení AS SU.  
 
- Na závěr jednání vyslovil rektor poděkování bývalým a stávajícím senátorům za jejich práci 
v AS SU.  
 
Dr. Vaněk vyslovil poděkování bývalým senátorům, víru v další spolupráci a setkávání se na 
přátelské úrovni.  
 
- Další jednání AS SU proběhne dne 12. 3. 2002 ve 14 hodin v Karviné. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Slezská univerzita v Opavě 
Akademický senát 
 

U S N E S E N Í 
z 103. řádného zasedání 

 
 

AS SU bere na vědomí Zprávu o hospodaření a činnosti za rok 2001 a záměry pro rok 2002 
Vzdělávacího centra v Krnově. 
 
 
 
 
 
 
 

RNDr. Jindřich Vaněk 
předseda AS SU 

 
 
 
V Opavě 12. 2. 2002 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


